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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 16. april 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 291 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Spørgsmål 291:

”Er ministeren enig i, at man slet ikke ved, hvor meget danskerne er udsat for pesticider 
samlet set?”

Svar:
Nej, det er jeg ikke enig i. Både ved EU-overvågningen og ved danske undersøgelser 
vurderes danskernes samlede indtag af pesticider fra fødevarer.

Der henvises i øvrigt til besvarelsen af spørgsmål 292.
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